
Minister,
zakaj tako

Andrej Vizjak, poslanec SDS: "Mi re-
šujemo banke, podjetja, ljudje, ki so
zavozili, pa sedijo na istih stolčkih.
Se pravi, tisti, ki so del problema,
bodo zdaj kar naenkrat del rešitve.
Zato sprašujem finančnega mini-
stra, kako to, da se zoper te bolnike
ne sprejmejo tudi ukrepi zame-
njav uprav in postopki odgovor-
nosti zoper te, ki so stvar pognali
tako daleč, da jo moramo sanirati
z javnimi sredstvi. Pa tudi z zaseb-
nimi, kajti ti, ki so vlagali denar v
te banke, misleč, da so te naložbe
varne, so zdaj ob denar. S tem ste
povzročili številne travme. Tipi-
čen primer je tudi NKBM, kjer ste
razlastninili 100 tisoč malih delni-
čarjev. To je poseg v lastnino. Ali ste
to ustavno speljali ... v redu, bo pre-
sojalo ustavno sodišče, sam mislim,
da je bilo neustavno. Vi lahko raz-
vrednotite vrednost delnice s 100
evrov na en cent, ne smete pa je
vzeti." (jz)
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